
Referat fra bestyrelsesmøde den 03.10.2023. 

 

Til mødet: Annette, Jan, Helle, Bo 

 

Vores sidste referat var fra den ordinære generalforsamling. 

Vi gennemgik referatet og vi fik en opgave med hensyn til plan for de grønne områder specielt udtydning af 

lysskov-/plantebælter. Dette er i fuld gang og vi forventer at have planen snarest muligt, da der også er 

økonomiske perspektiver i den. 

Grøn pleje: 

Jan og Bo har haft møde med Gottlieb Driftschef Michael Deleuran, da vi havde spørgsmål til opgørelse på det 

økonomiske på opgaver som de har udført. Med stor kulance fra Michaels side fik vi det på plads, så vi alle kan se 

os selv i det. 

Jan har taget vores budgetter op i helikopteren og set ind i fremtiden, da vi i foreningen gerne vil kunne se frem i 

tiden og holde økonomien i øjenhøjde, i forhold til de udfordringer der er at drifte et så stort område. Han 

fremviste en fremskrivning til 2028 i den virkelighed vi nu er i, og vi vil gerne kunne oparbejde en grundkapital på 

vores konto, der svarer til et års kontingent. Den kapital er til brug for uforudsete udgifter, som der ikke lige står 

nogen steder. 

Bo underrettede om, at vildblomst-arealerne og det halve at fælledgræsset bliver slået nu, så diversiteten 

fastholdes i vintermånederne. Den sidste halvdel bliver slået tidligt i forår. 

Der skal understreges, at vi kører på 3 spor nu 

 Drift 

 Udtynding af lysskov-/plantebælter 

 Vedligeholdelse af udtynding af det lysskov-/plantebælter, der har været igennem udtynding 

Som lovet på generalforsamlingen kommer der en drift plan på hjemmesiden, hvor vi har prioriteret udtynding af 

lysskov-/plantebælterne, sidst i oktober. 

De erfaringer, vi har fået med del 1 (Potentilvej/Løvefodvej), har nu givet os et klart billede, hvordan vi skal takle 

de fremtidige projekter, så der ikke kommer nogen uforudsete udgifter til os. 

Økonomi: 

Saldo i bank pr. 03.10.2023: 131.149,21 

 

Næste møde er den 28.11.2023 

Ref. Bo 


